
 

 

 

 
   

 

 
 
Emilia Skrzypczyńska     Częstochowa, 19.12.2023r. 
 
Radna Miasta Częstochowy  
 
  

 
INTERPELACJA  

 

Zwracam się z prośbą o udzielenie mi odpowiedzi na poniższe pytania: 

 

1. Czy we wszystkich spółkach miejskich wprowadzone zostały wewnętrzne procedury 

antymobbingowe? 

 

2. Czy w roku 2023 w jakiejś spółce miejskiej zostały złożone zgłoszenia/skargi które były 

analizowane w ramach wewnętrznych procedur antymobbingowych? Jeśli tak, proszę 

o wskazanie takiej spółki i ilości ww. zgłoszeń/skarg.  

 
3. Jeśli były zgłoszenia/skargi proszę o konkretne wskazanie rodzaju mobbingu  

(w kontekście złożonych zgłoszeń/skarg) – pionowy (przełożony prześladuje 

podwładnego), poziomy (sprawca i ofiara znajdują się na tym samym poziomie  

w hierarchii stanowisk), pochyły (przełożony przeciwko pracownikowi).  

    

 

 

        Z poważaniem 

         Emilia Skrzypczyńska 

      

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


